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Приглашаем ведущих ученых и специалистов к публикации материалов по те-
матике издания. Электронное издание «Нанотехнологии в строительстве: науч-
ный Интернет-журнал» включено в Перечень изданий ВАК Минобрнауки РФ, Рос-
сийский индекс научного цитирования, Ulrich’s Periodicals Directory, Chemical 
Abstracts Service, EBSCO Publishing, ResearchBib и другие зарубежные системы 
цитирования (базы данных). По данным научной электронной библиотеки им-
пакт-фактор РИНЦ-2012 Интернет-журнала «Нанотехнологии в строительстве» 
(0,352) находится на уровне ведущих изданий строительной отрасли. Ознако-
миться с содержанием номеров журнала и перечнем требований к публика-
циям можно на сайте издания (www.nanobuild.ru).
Редакция оказывает информационные услуги организациям (компаниям, ас-
социациям, партнерствам и др.) по созданию и развитию Интернет-изданий, 
а также помощь авторам по изданию и продвижению электронных книг.

По всем вопросам просим обращаться по электронной почте 
e-mail: info@nanobuild.ru

We invite the leading scientists and specialists to publish materials related to the 
area of the edition. Electronic edition «Nanotechnologies in Construction: A Scien-
tific Internet-Journal» has been included in the list of the leading peer-reviewed jour-
nals and editions of Higher Certification Commission of RF of the Ministry of Educa-
tion and Science of the RF, in the system of the Russian Index of Scientific Citation 
(RINZ), Ulrich’s Periodicals Directory, Chemical Abstracts Service, EBSCO Publishing, 
ResearchBib and other international citation systems (data bases). According to 
the scientific electronic library the impact factor of RINZ-2012 of the Internet-Journal 
«Nanotechnologies in Construction» (0,352) is at the level of the leading editions 
from construction area. You can find all issues and requirements to the published 
materials on the official website (www.nanobuild.ru).
The edition offers different organizations (companies, associations, partnerships etc.) 
electronic services to create and develop Internet-editions as well as assistance in 
publishing and promoting electronic books.

If you have any questions, please contact us by
e-mail: info@nanobuild.ru


